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Memo   

 

Betreft: Antwoord rondvraag van De heer E. Maas van SP over "Code Milieu 

Verantwoord Wegbeheer". 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Voor de commissievergadering van 10 december 2013 stelde de heer E. Maas de 

navolgende rondvraag. 

 

Uit onderzoek is gebleken dat teerhoudend asfalt giftig en kanker-verwekkend is. 

Sinds 2001 mag dit dan ook niet meer gebruikt worden in de wegenbouw.  

 

In de gemeente Eindhoven is in 2012 ongeveer 11.000 ton en in 2013 tot op heden 

ongeveer 8.000 ton teerhoudend asfalt vrijgekomen bij vervanging van wegen. De 

gemeente gaat hier zorgvuldig mee om en heeft dit asfalt naar een vergunde 

verwerkingsinrichting gebracht, waar dit deskundig thermisch gereinigd wordt.  

 

De gemeente eist ook in het bestek bij aanbesteding expliciet om thermische 

reiniging. Tevens wordt om bewijslast gevraagd (vrachtbonnen met daarop de 

herkomst, de aannemer die het werk uitvoert, het aantal ton, de transporteur én de 

gegevens van de vergunde verwerker), zodat ook kan worden geverifieerd dat de 

afvoer plaats heeft gevonden naar een voorgeschreven erkende verwerker.  

 

Vanaf 2008 heeft een deel van de wegbeheerders die zich van asfalt ontdoen een code 

getekend, de Code Milieu Verantwoord Wegbeheer (CMVW). Met het ondertekenen 

van de CMVW verklaren de wegbeheerders zich in te zetten voor het uit de keten 

verwijderen van alle teer die vrijkomt bij het opbreken van asfaltlagen in een weg. 

Ook verplichten zij zich tot het volgen van de CROW-publicatie 210 ‘Richtlijn omgaan 

met vrijkomend asfalt – aandacht voor de teerproblematiek’.  

 

Nu blijkt dat de gemeente Eindhoven de CMVW niet heeft ondertekend, terwijl de 

gemeente zich op verantwoorde manier ontdoet van teerhoudend asfalt en voldoet 

aan de eisen van de CMVW.  
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Naar aanleiding van het bovenstaande heeft de SP de volgende vragen:  

1. Is de wethouder bekend met de Code Milieu Verantwoord Wegbeheer?  

2. Zo nee, bent u bereid gezien het bovenstaande de Code Milieu Verantwoord 

Wegbeheer alsnog te ondertekenen?  

3. Zo ja, gezien het feit dat de gemeente Eindhoven zich al aan de Code Milieu 

Verantwoord Wegbeheer houdt, is de wethouder alsnog bereid deze te 

ondertekenen?  

 

Afgesproken is deze rondvraag schriftelijk te beantwoorden. In dat kader bericht ik u 

als volgt.  

 

Inmiddels ben ik bekend met de Code Milieu Verantwoord Wegbeheer. Ondanks dat 

we deze code tot op heden niet ondertekend hebben, werken wij wel als zodanig.   

 

Ofschoon ondertekening onze werkwijze dan ook niet zal veranderen, ben ik graag 

bereid om deze code te ondertekenen, om onze werkwijze op gebied van 

duurzaamheid en milieuverantwoord werken te benadrukken.  

 

Ik ga er van uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

ir. J.B. Helms 

Wethouder van mobiliteit, milieu, sport en evenementen 

 

 

 


